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PROTOKÓŁ NR 8/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 24 stycznia 2019 r. 

 
 

W dniu 24 stycznia 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło 
się VIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli zaproszeni goście oraz pracownicy Starostwa 
Powiatowego w Czarnkowie wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta Feliks Łaszcz powitał zebranych i tym samym rozpoczął VIII posiedzenie Zarządu 
stwierdzając, iż w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu (nieobecny Krzysztof 
Czarnecki). 

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w sprawie:  

1) współpracy z samorządem powiatowym w obszarze zadań inwestycyjnych, 

2) współfinansowania działalności Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance. 

2. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 
awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat za 2018 rok  
i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

2) prośba Gminy Czarnków o zabezpieczenie środków na współfinansowanie wynagrodzeń dla 
animatorów sportu zatrudnionych na kompleksie boisk „Orlik”, 

3) prośba dyrektorów Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Czarnkowie, Trzciance  
i Krzyżu Wlkp. o wyrażenie zgody na letnią przerwę w pracy dwóch Poradni, 

4)  aktualizacja kosztorysu budowy sali gimnastycznej z zapleczem przy Liceum w Czarnkowie, 

5) wnioski Akademii Piłkarskiej Bambinis w Trzciance o nieodpłatne udostępnienie hali 
sportowo-widowiskowej. 

3. Informacja o możliwości ubiegania się o dofinansowanie ze środków PFRON na zakupu 
samochodów dla potrzeb Domów Pomocy Społecznej w Trzciance, Gębicach i Wieleniu. 

4. Wniosek Komendanta Powiatowego PSP w Czarnkowie o dofinansowanie z budżetu powiatu 
zakupu pojazdu pożarniczego i rozbudowy powiatowej sieci łączności radiowej. 

5. Ustalenie lokalizacji tegorocznego Powiatowo-Gminnego Święta Plonów.  

6. Pismo Przewodniczącego Komisji Konkursowej przekazujące przyjęty przez Komisję regulamin 
konkursu i projekt ogłoszenia o konkursie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana 
Pawła II w Trzciance. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia dróg na terenie gminy Wieleń do 
kategorii dróg gminnych.  

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

10. Sprawy różne. 
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Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 
załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

 

Ad.1 

Spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w sprawie: 

1) współpracy z samorządem powiatowym w obszarze zadań inwestycyjnych  

Zarząd Powiatu spotkał się z Burmistrzem Trzcianki, celem omówienia dalszej współpracy samorządu 
gminnego z samorządem powiatowym w obszarze zadań inwestycyjnych. 

Projekt uchwały budżetowej powiatu na rok 2019 uwzględnia środki w kwocie 1.000.000,00 zł 
zabezpieczone pod dofinansowanie budowy pływalni w Trzciance. Jednakże Gmina Trzcianka 
zrezygnowała z realizacji tego zadania w bieżącym roku, przesuwając je na lata 2021-2023.  
W związku z tym Burmistrz Trzcianki zwrócił się do Zarządu z prośbą o przesunięcie środków 
zabezpieczonych na pływalnię na lata kolejne lub o skierowanie ich w budżecie roku 2019 na gotowe 
lub oczekiwane do realizacji zadania drogowe na terenie Gminy Trzcianka.  

Zgodnie z propozycją Burmistrza 400.000,00 zł mogłoby zostać zabezpieczone na rzecz budowy drogi 
asfaltowej ze Stradunia do Smolarni o długości 3 km, która z momentem ukończenia mogłaby przejść 
pod zarząd rejonu dróg powiatowych ze względu na skomunikowanie dwóch dróg powiatowych 
(Trzcianka-Straduń i Trzcianka-Smolarnia). Burmistrz nadmienił, iż Gmina posiada projekt techniczny 
na potrzeby realizacji tej inwestycji i mogłaby aplikować o jej wsparcie w ramach „Rządowego 
Programu na rzecz Rozwoju oraz Konkurencyjności Regionów poprzez Wsparcie Lokalnej 
Infrastruktury Drogowej”.  

Kolejną propozycją Burmistrza Trzcianki było zabezpieczenie w budżecie powiatu kwoty  
100.000,00 zł celem opracowania projektu technicznego modernizacji drogi powiatowej Trzcianka-
Biała wraz z budową ścieżki rowerowej. 

500.000,00 zł Burmistrz proponuje przeznaczyć na wsparcie rozbudowy Szpitala Powiatowego  
im. Jana Pawła II w Trzciance. 

W zakresie realizacji wieloletniego planu finansowego powiatu na kolejne lata Burmistrz Trzcianki 
zwrócił się z prośbą o wpisanie na listę zadań w/w modernizacji drogi powiatowej Trzcianka-Biała 
wraz z budową ścieżki rowerowej w roku 2020 oraz przygotowanie wniosku aplikacyjnego do 
wspomnianego rządowego programu i założenia wkładu własnego w kwocie 1.000.000,00 zł przy 
zakładanym dofinansowaniu 80% oraz wsparciu Gminy Trzcianka w wysokości wymaganej do 
zamknięcia kosztorysu. 

Burmistrz Trzcianki wyraził także zainteresowanie kontynuacją współpracy z samorządem 
powiatowym w zakresie współfinansowania inwestycji dotyczących budowy chodników. Burmistrz 
zadeklarował, że w razie możliwości finansowych powiatu Gmina Trzcianka skłonna jest 
partycypować jeszcze w tym roku w realizacji przedłużenia ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż drogi 
powiatowej w kierunku Wołowych Lasów, aż do ostatnich zabudowań. 

Zarząd Powiatu w odpowiedzi na propozycje Burmistrza stoi na stanowisku, iż istotnie są one 
logiczne, uzasadnione i z całą pewnością potrzebne społeczności trzcianeckiej. Jednak wobec 
rezygnacji przez Samorząd Trzcianki z kwoty 1.000.000,00 zł na „Dofinansowanie budowy pływalni 
w Trzciance”, Zarząd proponuje przeznaczyć tę kwotę na dofinansowanie rozbudowy budynku 
głównego Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance, uznając tę inwestycję za 
priorytetową. Dzięki temu łączne nakłady na to zadanie wyniosą w latach 2019-2020 2.500.00,00 zł – 
łącznie z dotacją 1,5 mln zł, której szpital nie wykorzystał w roku 2018. Z punktu widzenia montażu 
finansowego każda złotówka jest ważna, aby tę inwestycję z powadzeniem doprowadzić do końca. 

Kwotę z 2020 r. przewidzianą na budowę pływalni Zarząd proponuje pozostawić w wydatkach 
majątkowych na przyszłe inwestycje w Gminie Trzcianka, jednak na dzień dzisiejszy nie będą 
podejmowane decyzje co do konkretnego przeznaczenia tej kwoty. 
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W kwestii dofinansowania dróg na terenie Gminy Trzcianka Zarząd nie wyklucza, że środki na te cele 
zostaną w przyszłości wyasygnowane, jednak na dzień dzisiejszy nie jest gotowy do podjęcia takiej 
decyzji. Zarząd nadmienił, iż aktualnie prace prowadzi zespół, którego zadaniem jest opracowanie 
strategii prowadzenia inwestycji drogowych na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego. Prace te 
prowadzone są w porozumieniu z gminami, które mają wskazać priorytetowe zadania, wraz  
z wskazaniem możliwości uzyskania dofinansowania oraz partycypowania w kosztach. Zarząd 
proponuje, aby Gmina Trzcianka w ramach współpracy z w/w zespołem wskazała te inwestycje,  
o których na dzisiejszym spotkaniu wspomniał Burmistrz. 

Pismo Burmistrza w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

2) współfinansowania działalności Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance 

Drugim tematem poruszonym podczas spotkania Zarządu z Burmistrzem Trzcianki była kwestia 
współfinansowania działalności Młodzieżowego Domu Kultury w Trzciance. 

Pismem z dnia 9 stycznia br. powiat zwrócił się do Gminy Trzcianka z propozycją zmiany 
dotychczasowej proporcji współfinansowania działalności Młodzieżowego Domu Kultury na 
współfinansowanie 50%/50%. Propozycja ta podyktowana jest faktem, iż z oferty MDK w 95% 
korzystają dzieci z Trzcianki. Burmistrz Trzcianki zadeklarował zwiększenie wsparcia na działalność 
MDK w łącznej kwocie 25 tys. zł, podkreślając, że większe wsparcie finansowe nie znajdzie 
akceptacji radnych i mieszkańców Trzcianki, oczekujących innych inwestycji.  

Burmistrz nadmienił także, że istnieje możliwość powrotu do analizowanych wcześniej rozwiązań 
przekazania zarządzania halą i Młodzieżowym Domem Kultury Gminie Trzcianka, przy założeniu, że 
powiat będzie trwale i w znacznym stopniu współfinansował ich działalność. 

Zarząd uznał, że powyższy temat wymaga analizy, celem doprowadzenia do optymalnego 
rozwiązania. Zarząd bierze pod uwagę reorganizację, mającą na celu przekazanie zarządzania halą 
oraz Młodzieżowym Domem Kultury Gminie Trzcianka. W związku z tym Zarząd zobowiązał 
naczelnika Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego do przeprowadzenia analizy we współpracy  
z przedstawicielami Gminy Trzcianka oraz MDK i przedstawienia jej wyników, co doprowadzi do 
podjęcia dalszych decyzji w tym temacie. 

Pismo Burmistrza w powyższej sprawie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad.2 

Zarząd przystąpił do rozpatrywania spraw z zakresu edukacji: 

1) sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu 
zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat za 2018 rok i podjęcie uchwały 
w tej sprawie 

W związku z dyspozycją art. 30a ustawy Karta Nauczyciela organ prowadzący szkoły jest 
zobowiązany do 20 stycznia każdego roku przeprowadzić analizę poniesionych w poprzednim roku 
kalendarzowym wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w zakresie wysokości średnich 
wynagrodzeń, o których mowa w art. 30a ust. 3 Karty Nauczyciela, oraz średniorocznej struktury 
zatrudnienia nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu.  

W wyniku przeprowadzonej analizy ustalono, że wysokość średnich gwarantowanych wynagrodzeń na 
poszczególnych stopniach awansu zawodowego nauczycieli zatrudnionych w jednostkach 
oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki została w roku 2018 osiągnięta 
(zgodnie z danymi określonymi w sprawozdani). Wobec powyższego nie występuje konieczność 
wypłaty ustawowego dodatku uzupełniającego. 

Na podstawie ust. 4 powołanego wyżej przepisu organ prowadzący w terminie do dnia 10 lutego 
sporządza sprawozdanie w przedmiotowej sprawie, które następnie przedkłada Radzie Powiatu, 
Regionalnej Izbie Obrachunkowej w Poznaniu, dyrektorom szkół i placówek prowadzonych przez 
powiat czarnkowsko-trzcianecki oraz związkom zawodowym w nich funkcjonującym. 
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Zarząd przyjął sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 
stopniach awansu zawodowego w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat czarnkowsko-
trzcianecki za rok 2018. 

W związku z powyższym Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  
z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego  
w szkołach i placówkach prowadzonych przez powiat czarnkowsko-trzcianecki – w obecności  
4 członków Zarządu:  

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 17/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

2) prośba Gminy Czarnków o zabezpieczenie środków na współfinansowanie wynagrodzeń dla 
animatorów sportu zatrudnionych na kompleksie boisk „Orlik” 

Zarząd przeanalizował pismo wójta Gminy Czarnków (zał. nr 7), który na podstawie zawartego  
w dniu 18.04.2013 r. porozumienia w ramach projektu „Lokalny Animator Kultury” zwrócił się  
z prośbą o zabezpieczenie środków finansowych w celu zapewnienia drugiej części wynagrodzeń dla 
dwóch animatorów, zatrudnionych w okresie od marca do listopada 2019 r. 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył wniosek, jednak w chwili obecnej w budżecie powiatu nie ma wolnych 
środków finansowych. W związku z tym, do Gminy Czarnków zostanie skierowane pismo z prośbą  
o zabezpieczenie środków na realizacje w/w zadania w ramach własnego budżetu, natomiast 
przypisanie środków przez powiat nastąpi przy pierwszej regulacji braków związanych z bieżącym 
utrzymaniem szkół i placówek oświatowych, która będzie miała miejsce w I półroczu br. 

3) prośba dyrektorów Poradni Psychologiczno Pedagogicznych w Czarnkowie, Trzciance i Krzyżu 
Wlkp. o wyrażenie zgody na letnią przerwę w pracy dwóch Poradni 

Zarząd zapoznał się z prośbą dyrektorów Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych (zał. nr 8)   
o wyrażenie zgody na letnią przerwę w pracy w Poradni w Krzyżu Wlkp. i w Czarnkowie w terminie 
od 15 lipca do 16 sierpnia 2019 r. Dyżur wakacyjny pełniłaby Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna 
w Trzciance.  

Po przeanalizowaniu argumentacji oraz mając na uwadze długoletnią praktykę i analizę 
funkcjonowania poradnictwa psychologiczno-pedagogicznego w powiecie czarnkowsko-trzcianeckim, 
przy jednoczesnym zapewnieniu dostępności do usług klientom poradni i efektywnym wykorzystaniu 
czasu pracy pracowników, Zarząd przychylił się do prośby. 

4) aktualizacja kosztorysu budowy sali gimnastycznej z zapleczem przy Liceum w Czarnkowie 

Zarząd Powiatu zapoznał się ze zaktualizowanym kosztorysem budowy sali gimnastycznej wraz  
z zapleczem sanitarno-higienicznym oraz termomodernizacją i remontem przyległego do niej budynku 
dydaktycznego przy Liceum Ogólnokształcącym im. Janka z Czarnkowa w Czarnkowie (zał. nr 9).  

Wg kosztorysu całkowita wartość inwestycji opiewa na kwotę 6.492.507,66 zł brutto. W tym środki 
kwalifikowane jako podstawa do ubiegania się o dofinansowanie z Ministerstwa Sportu to kwota 
5.120.197,57 zł (78,86%), natomiast środki niekwalifikowane to kwota 1.372.310,09zł (21,14%). 
Dodatkowe wydatki nieobjęte opracowaniem wycenione zostały na kwotę 507.986,00 zł brutto (w tym 
koszty kwalifikowane: 194.776,00 zł). Łącznie środki możliwe do pozyskania z Ministerstwa Sportu 
to kwota 2.657.486,79 zł. 

5) wnioski Akademii Piłkarskiej Bambinis w Trzciance o nieodpłatne udostępnienie hali sportowo-
widowiskowej  

Zarząd zapoznał się z dwoma wnioskami Akademii Piłkarskiej Bambinis o nieodpłatne udostępnienie 
hali sportowo-widowiskowej w Trzciance (zał. nr 10 oraz zał. nr 11). Sala miałaby zostać 



 5 

wykorzystana do organizacji Turnieju Piłki Nożnej Bambinis Cup Gramy z Sercem w terminach 
03.02.2019 r., 30.03.2019 r. oraz 31.03.2019 r. 

Zarząd pozytywnie rozpatrzył powyższe wnioski.  

Ad.3 

Informacja o możliwości ubiegania się o dofinansowanie ze środków PFRON na zakup samochodów 
dla potrzeb Domów Pomocy Społecznej w Trzciance, Gębicach i Wieleniu 

Zarząd zapoznał się z informacją Oddziału Wielkopolskiego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych w Poznaniu (zał. nr 12) o kontynuacji w roku 2019 „Programu 
wyrównywania różnic między regionami III”. Z dofinansowania w ramach programu skorzystać mogą 
m.in. domy pomocy społecznej.  

Starosta poinformował członków Zarządu, że spotkał się z dyrektorami domów pomocy społecznej  
w temacie ubiegania się o dofinansowanie zakupu samochodów w ramach obszaru D – likwidacja 
barier transportowych. Wg wstępnej kalkulacji koszt zakupu jednego samochodu to kwota rzędu około 
140 tys. zł. Maksymalna procentowa wysokość dofinansowania wynosi zazwyczaj 60% lub 70% 
kosztów zakupu pojazdów. Dyrektorzy DPS zadeklarowali, że ze swojej strony są w stanie 
partycypować w kosztach w kwocie 30 tys. zł za jeden samochód, nie jest to jednak kwota 
wystarczając, resztę musiałby pokryć ze swojego budżetu powiat. 

Zarząd wstępnie ustosunkował sie pozytywnie do takiego rozwiązania, jednak wyjaśnienia wymaga 
kwestia, czy na etapie składania wniosku, w budżecie powiatu zabezpieczona powinna być cała kwota 
niezbędna do zakupu pojazdów, celem uzyskania dofinansowania. Po wyjaśnieniu tej wątpliwości 
Zarząd powróci do tematu na kolejnych posiedzeniach. 

Ad.4 

Wniosek Komendanta Powiatowego PSP w Czarnkowie o dofinansowanie z budżetu powiatu zakupu 
pojazdu pożarniczego i rozbudowy powiatowej sieci łączności radiowej. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z wnioskiem Komendanta Powiatowego PSP w Czarnkowie (zał. nr 13) 
o dofinansowanie z budżetu powiatu zadań inwestycyjnych w kwocie 80.000 zł. Zadania dotyczą 
zakupu pojazdu pożarniczego oraz rozbudowy powiatowej sieci łączności radiowej. 

Nowy samochód specjalny operacyjny miałby zastąpić piętnastoletni, wysłużony pojazd i miałby 
służyć do zabezpieczenia działalności tutejszej komendy w głównej mierze w zakresie operacyjno-
prewencyjnym oraz administracyjnym. Z kolei rozbudowa powiatowej sieci łączności radiowej 
spowoduje zwiększenie zasięgu łączności radiowej oraz jakości prowadzonej korespondencji 
pomiędzy Stanowiskiem Kierowania Komendanta Powiatowego a jednostkami biorącymi udział  
w akcjach ratowniczo-gaśniczych.  

Całkowita wartość zadań szacowana jest na 180.000 zł, pozostałe środki finansowe zostaną pozyskane 
z innych jednostek samorządowych i instytucji. 

Przyznane środki finansowe zostaną wydatkowane w ramach umowy Funduszu Wsparcia Państwowej 
Straży Pożarnej. 

Zarząd, mając na uwadze bezpośredni wpływ powyższych zadań na poprawę bezpieczeństwa 
mieszkańców powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, wyraził aprobatę zwłaszcza wobec koncepcji 
rozbudowy powiatowej sieci łączności radiowej. Wobec czego do Komendanta zostanie skierowana 
prośba o dokładną kalkulację w/w zadania i do tematu Zarząd powróci na kolejnych posiedzeniach. 

Ad.5 

Ustalenie lokalizacji tegorocznego Powiatowo-Gminnego Święta Plonów 

Zarząd przystąpił do dyskusji nad kwestią lokalizacji tegorocznego Powiatowo-Gminnego Święta 
Plonów. Ubiegłoroczna edycja imprezy miała miejsce w Rychliku, gm. Trzcianka, jednak Zarząd 
przeanalizował też lokalizacje w latach poprzednich: 2017 – Huta Szklana, gmina Krzyż Wlkp., 2016 
– Jędrzejewo, gm. Czarnków, 2015 – Sarbia/Sarbka, gm. Czarnków, 2014 – Dzierżążno Wielkie, gm. 
Wieleń, 2013 – gm. Drawsko, 2012 – gm. Połajewo, 2011 – gm. Lubasz, 2010 – Huta, gm. Czarnków. 
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W ostatnim czasie zainteresowana organizacją Powiatowo-Gminnego Święta Plonów zainteresowana 
ponownie była gmina Lubasz, w związku z czym do wójta skierowane zostanie zapytanie, czy gmina 
podtrzymuje swoją deklarację. Jeżeli natomiast gmina Lubasz nie będzie zainteresowana organizacją 
tegorocznej edycji imprezy, skierowywane zostanie pismo do pozostałych gmin, wyłączając 
organizatora ubiegłorocznych dożynek.  

Ad.6 

Pismo przewodniczącego Komisji Konkursowej przekazujące przyjęty przez Komisję regulamin 
konkursu i projekt ogłoszenia o konkursie 

Zarząd zapoznał się z pismem Przewodniczącego Komisji Konkursowej (zał. nr 14) w sprawie 
przyjętego przez komisję konkursową regulaminu konkursu oraz projektu ogłoszenia o konkursie na 
stanowisko Dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance. Zarówno regulamin jak  
i ogłoszenie przyjęte zostały przez komisję korespondencyjnie, ich treść stanowi załączniki do  
w/w pisma. 

Ad. 7 

Podjęcie uchwały w sprawie ogłoszenia o konkursie na dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana 
Pawła II w Trzciance 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie ogłoszenia konkursu na stanowisko dyrektora 
Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance. 

Zgodnie z zapisem art. 49 ust. 2 ustawy z dnia 15 kwietnia 20111 r. o działalności leczniczej (t. j. Dz. 
U. z 2018 r. poz. 2190 ze zm.) konkurs na stanowisko kierownika w podmiocie leczniczym 
niebędącym przedsiębiorcą ogłasza podmiot tworzący. 

Uchwałą Nr IV/21/2019 z dnia 9 stycznia 2019 r. Rada Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 
powołała Komisje Konkursową do przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Szpitala 
Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance. Powołaniem Komisji Konkursowej wszczęte zostało 
postępowanie konkursowe. Komisja Konkursowa w składzie powołanym przez Radę Powiatu, 
opracowała i przyjęła regulaminu konkursu oraz projekt ogłoszenia o konkursie.  

Wobec powyższego Zarząd przystąpił o głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie ogłoszenia 
konkursu na stanowisko dyrektora Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance –  
w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 18/2019 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego została podjęta i stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia dróg na terenie gminy Wieleń do 
kategorii dróg gminnych 

W dniu 8 stycznia 2019 do Zarządu Powiatu wpłynęło pismo Burmistrza Wielenia dotyczące 
przedstawienia opinii związanej z zaliczeniem do dróg gminnych drogi  w gminie Wieleń.  

Zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych (t. j. Dz. U. z 2018 r. 
poz. 2086) zaliczenie do kategorii dróg gminnych następuje w drodze uchwały rady gminy po 
zaciągnięciu opinii właściwego zarządu powiatu. 

Wydział komunikacji przekazał w/w pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w celu zaciągnięcia opinii 
co do możliwości zaliczenia do kategorii dróg gminnych wyszczególnionej w piśmie drogi.  
W odpowiedzi Zarząd Dróg stwierdził, że nie widzi przeszkód.  

Wobec powyższego Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 
zaliczenia dróg w gminie Wieleń do kategorii dróg gminnych – w obecności 4 członków Zarządu: 
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4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała Nr 19/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

Ad. 9 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia, tj. z dnia 17 stycznia 2019 r., nie 
wnosząc żadnych uwag.  

Ad.10 

Sprawy różne. 

W sprawach różnych Pan Waldemar Pawłowski w skrócie zrelacjonował przebieg spotkania  
z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie potencjalnych inwestycji drogowych i 
możliwości ich finansowania na terenie powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego, ze wskazaniem 
najpilniejszych potrzeb. 

Pan Pawłowski przypomniał także o konieczności powrotu do tematu budowy mostu na 
Noteci w Ciszkowie. 

 
 
Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 24 stycznia 2019 r. 

zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 31 stycznia 2019 r. 

 

 

Protokolant:   

Natalia Rozalewicz              Podpisy członków Zarządu  

                                                                                        Feliks Łaszcz  ……………………………….. 

                                                                                        Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                         Jan Pertek …………………………………… 

 

 


